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Protokół LV sesji Rady Miejskiej w Chmielniku  

która odbyła się 29 maja 2023 r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury,  

ul. Starobuska 10, 26-020 Chmielnik o godz. 15:30 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dnia 29 maja 2023 r. dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Chmielniku Anita Jabłońska, która przewodniczyła obradom.  

Przewodnicząca Rady powitała radnych Miasta i Gminy Chmielnik, burmistrza Pawła 

Wójcika, zastępczynię burmistrza Małgorzatę Przeździk, skarbnik miasta i gminy Chmielnik 

Annę Pleban, sekretarza gminy Andrzeja Łopacińskiego, członka zarządu powiatu w Kielcach 

Mariusza Ścianę, radną do Rady Powiatu w Kielcach Irenę Gmyr, kierowników i dyrektorów 

jednostek gminnych i ponadgminnych, sołtysów, pracowników urzędu oraz mieszkańców 

gminy.  

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). W sesji dnia 29 maja 2023 r. obecnych było 14 radnych. W sesji  

nie uczestniczył radny Jarosław Lotko. Stanowiło to wystarczające quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.   

Lista obecności radnych w LV sesji dnia 29 maja 2023 r. stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane  

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała proponowany porządek obrad. Po odczytaniu, zwróciła się  

do radnych z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych wnosi uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad? Uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

zaproponowany porządek obrad.  

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 14 radnych.  

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie.  

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), 

Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko 

(NIEOBECNI), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta 

Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona 

Zwolska-Styrcz (ZA). 
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3. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami.  

 

Burmistrz Paweł Wójcik omówił, przedstawione radnym sprawozdanie z prac pomiędzy 

sesjami. Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Burmistrza, iż w związku z pytaniami 

mieszkańców, jak również radnych i poprosiła o udzielenie informacji na temat zrealizowanej 

inwestycji przy stadionie Klubu Sportowego Zenit Chmielnik oraz czy będą tam jeszcze 

realizowane jakieś prace? 

Burmistrz poprosił, aby odpowiedzi na to pytanie udzieliła Zastępczyni Burmistrza 

Małgorzata Przeździk.  

Z-ca Burmistrza powiedziała, że główne prace przy stadionie przy ul. Dygasińskiego 

zostały wykonane w 2022 roku. Był wówczas realizowany projekt unijny na wartość ponad 1 

mln 930 tys. zł, z czego dofinansowania było ponad 1 mln 200 tys. zł. Wykonawcą była firma: 

Usługi Remontowo-Budowalne Zbigniew Dziuba. W przetargu wówczas startowały dwie 

firmy. Ta która został wybrana jako najkorzystniejsza i druga o 500 tys. droższa. 

Wynagrodzenie było ryczałtowe i nie ocenia się wówczas elementów oraz cen jednostkowych 

poszczególnych robót, usług, dostaw. Wykonawca, ze względu na kryteria wygrywa sumą 

najkorzystniej ilości punktów. Zostały wyremontowane trybuny, z wymianą siedzisk  

w barwach klubu, ok 700 szt. Zostało rozbudowane oświetlenie płyty boiska, zamontowane 

nagłośnienie, elektroniczna tablica wyników, montaż budki spikera. Zmodernizowany został 

również parking i ogrodzenie. Na etapie realizacji, w związku z informacjami, które spływały 

została podjęta decyzja aby podnieść jeszcze dodatkowo cokół ogrodzenia od strony rzeki, żeby 

wykluczyć element zalewania tej płyty ewentualnie, z terenu rzeki. Zostało to zrealizowane  

w ramach robót zamiennych. Czyli zrezygnowano z części robót rozbiórkowych przy parkingu, 

po to żeby nie podrażać inwestycji kosztów tego zadania. Oprócz projektu unijnego zostały 

podjęte działania przy płycie głównej boiska. Zostało wykonane głębokie spulchnienie 

nawierzchni, napowietrzenie, piaskowanie, niwelacja terenu. Nawożenie profesjonalne trawy. 

Wzdłuż ogrodzenia wykonano od strony rzeki drenaż, łącznie ze studnią odsączającą.  

Z informacji pozyskanej od prezesa Klubu Zenit to rozwiązane się sprawdza. Woda spływa.  

Studnie są napełniane wodą. Temat ten będzie analizowany i czy po drugiej stronie boiska taki 

system zainstalować. W planach na 2023 rok (to co mówił burmistrz w swoim sprawozdaniu) 

jest montaż kontenera szatniowego wyposażonego z salą konferencyjną z zapleczem 

sanitarnym i remont kasy biletowej przy głównym wejściu na stadion.  

 

Do przedstawionej informacji, jak również do sprawozdania burmistrza nie było pytań. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła informację z działalności radnych, ilości 

spotkań i posiedzeń w ostatnim okresie.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia do Statutu 

Miasta i Gminy Chmielnik zasad udzielania głosu podczas obrad Rady Miejskiej 

w Chmielniku mieszkańcom Miasta i Gminy Chmielnik. 
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Projekt ten omówiła przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, radna Aneta 

Wojtas. Radna Wojtas odczytała uzasadnienie. Po odczytaniu, przewodnicząca Rady zwróciła 

się do radnych czy ktoś z państwa radnych ma jakieś pytania? Jeżeli nie, to proszę o głosowanie. 

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tego projektu? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

 

Podczas głosowania Andrzej Nowak i Włodzimierz Wrzesień chcieli zabrać głos w tej 

sprawie. Włodzimierz Wrzesień (bez mikrofonu) mówił, że nie dajecie się wypowiedzieć przed 

podjęciem tej uchwały i że to się mija z celem. Natomiast Andrzej Nowak (bez mikrofonu) 

powiedział, że on jest autorem tej petycji i uważa, że powinien na ten temat zabrać głos. 

 Przewodnicząca Rady poinformowała ich, iż uczestniczyli i wypowiadali się w tej 

sprawie na posiedzeniach komisji. 

 

Wynik głosowania w sprawie w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia 

do Statutu Miasta i Gminy Chmielnik zasad udzielania głosu podczas obrad Rady Miejskiej w 

Chmielniku mieszkańcom Miasta i Gminy Chmielnik- ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1.  

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 

Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz 

(ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNI), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (WSTRZYMUJĘ 

SIĘ), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Śliwa (ZA), 

Grzegorz Wesołowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

Uchwała została przyjęta większością głosów i nadano jej numer LV/543/2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaproszenia do osiedlenia się na terenie Gminy Chmielnik 

rodziny repatriantów.  

Projekt został omówiony przez naczelnika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami UMiG w Chmielniku. Do przedstawionego projektu radni nie zgłosili 

pytań.  

Wynik głosowania uchwały w sprawie zaproszenia do osiedlenia się na terenie Gminy 

Chmielnik rodziny repatriantów-ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), 

Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko 

(NIEOBECNI), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta 

Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona 

Zwolska-Styrcz (ZA). 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i nadano jej numer LV/544/2023. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, 

oznaczonej w ewidencji gruntów wsi Śladków Mały numerem działki 38/25. 
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Projekt został omówiony przez naczelnika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami UMiG w Chmielniku. Do przedstawionego projektu radni nie zgłosili 

pytań. 

 

Wynik głosowania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej w ewidencji gruntów wsi Śladków Mały numerem działki 38/25:-ZA: 

13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1.  

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski 

(ZA), Anita Jabłońska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz 

(ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNI), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika 

Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta 

Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

 

Uchwała została przyjęta większością głosów i nadano jej numer LV/545/2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2023-2040.  

 

Projekty uchwał z punktu 7. i 8. omówiła Skarbnik Miasta i Gminy Anna Pleban.  

 

W trakcie omawiania projektów uchwał dotyczących Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2023-2040 i zmian budżetu na 2023 rok została ogłoszona przerwa techniczna  

w związku z zerwaniem połączenia internetowego i nie możnością prowadzenia transmisji 

obrad. Po usunięciu awarii, po przerwie, Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych czy ktoś z Państwa radnych ma pytania 

do przedstawionych projektów: uchwały w sprawie WPF na lata 2023-2040 i uchwały  

w sprawie zmian budżetu na 2023 rok. Nie było pytań.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie ww. projekty. 

 

Wynik głosowania uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chmielnik na lata 2023-2040- ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski 

(ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław 

Lotko (NIEOBECNI), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), 

Danuta Orkisz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta 

Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

 

Uchwała została przyjęta większością głosów. Nadano jej numer LV/546/2023.Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2023 rok. 

Wynik głosowania uchwały w sprawie zmian budżetu na 2023 rok: ZA: 13, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), 

Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko 

(NIEOBECNI), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta 

Orkisz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Uchwała została przyjęta większością głosów i nadano jej numer LV/547/2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Sprawy różne i wolne wnioski 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zakomunikowała, że w tym punkcie chęć zabrania głosu 

zgłosiła Wrzesień Bożena.  

Bożena Wrzesień zwróciła się do Burmistrza i do Rady w następującej sprawie: jest 

seniorką, mieszkanką Chmielnika i chciała zapisać się do Klubu Seniora, jednak odmówiono 

jej wielokrotnie. Nie może korzystać z działań Klub Seniora. Dużo pań tam uczęszcza, a jej 

odmawiają przyjęcia. 

Burmistrz odpowiadając pani Wrzesień powiedział, że poweźmie informację z Miejsko 

-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej ponieważ, ta jednostka nadzoruje działalność Klubu. 

Następnie telefonicznie lub w inny sposób zostanie udzielona kompletna informacja.  

Radna Iwona Zwolska-Styrcz zabierając głos w tej sprawie powiedziała, że pani, która 

miała tutaj udzielony głos zadzwoniła w tej sprawie do Klubu i zostało jej wyjaśnione 

(osobiście zrobiła to radna Zwolska-Styrcz), że jest to projekt, który ma swoje terminy i ilości 

osób które mogą w nim uczestniczyć. Jego ważność kończy się z końcem czerwca. 

Prawdopodobnie z początkiem lipca zostanie uruchomiony kolejny projekt. Jest ograniczona 

liczba osób, która jest obecnie zapisana. Nikt się nie wypisał. Nie ma możliwości przyjęcia 

nowej osoby. Będzie nowy nabór do nowego projektu i wtedy będzie można rozważyć 

przyjęcie.  

Głos w tej sprawie zabrała radna Danuta Orkisz, zapytała czy można te zajęcia również 

zrobić popołudniami dla seniorów? Taką drugą turę. Aby mieszkańcy, którzy chcą w tym 

uczestniczyć też mieli szansę. Może nad tym należy się zastanowić. Nie tylko do południa, ale 

również po południu. Zatrudnić nowe osoby, dać miejsca pracy.  

Radna Iwona Zwolska-Styrcz odnośnie wypowiedzi radnej Orkisz powiedziała, że teraz 

Pani oto wnioskuje i wcześniej takich propozycji nie słyszała. 

Radna Danuta Orkisz dodała, że ze Zrecz osoby nie chciały uczęszczać do Zrecza 

Dużego, ale wiele osób chętnych miało być wożonych do Chmielnika. Miał być samochód, 

który został przekazany do Środowiskowego Domu Samopomocy, a stary samochód miał być 

przekazany do przewożenia ludzi stamtąd, ze Zrecza do Chmielnika, do Domu Seniora. 
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Okazało się, że tylko seniorzy z Chmielnika uczestniczą w zajęciach Klubu Seniora. Pomijani 

są ludzie z innych miejscowości. Mieszkańcy z innych miejscowości mieli być dowożeni do 

Chmielnika, jak powstawał Klub Seniora tak było mówione.  

Radna Iwona Zwolska-Styrcz odpowiedziała, że są filie Klubu Seniora  

w Przededworzu, jest filia w Celinach, w Borzykowie.  

Głos zabrał sołtys Piotr Mikuśkiewicz. Zawnioskował o powrót do dobrej praktyki tj.: 

otwarcia Urzędu Miasta i Gminy w poniedziałki do godz. 17:00. Jest wiele osób, które pracują 

poza Chmielnikiem i załatwienie jakiejkolwiek sprawy jest niemożliwe, gdy ktoś pracuje  

w tych samych godzinach urzędowania ratusza. Trzeba wtedy brać dzień wolny w pracy. 

Rozwijając ten wątek, zawnioskował o rozważenie możliwości przeprowadzenia sesji Rady 

Miejskiej  w godzinach późniejszych.  

Jeśli chodzi o pytanie, to jest to pytanie od mieszkańców miejscowości Ciecierze: czy 

są jakieś plany skanalizowania wszystkich miejscowości gminy Chmielnik, a konkretnie 

wykonanie kanalizacji w Ciecierzach? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Paweł Wójcik. Wniosek w sprawie zmiany godzin pracy 

Urzędu w poniedziałki zostanie poddany analizie. Ze względu na okres pandemii, zostały 

zmienione godziny pracy Urzędu w poniedziałki. Jeśli jest taka potrzeba to zostanie ona 

przeanalizowana. Odnośnie kanalizacji. Są plany co do wykonania kanalizacji w tych 

miejscowościach gdzie jej nie ma. Problemem i chyba najważniejszym są olbrzymie środki 

finansowe jakie należy na to zadanie wyłożyć. Plany są. Czekamy na środki bądź na nową 

perspektywę środków unijnych, czekamy także na środki z Krajowego Planu Odbudowy. Jeżeli 

będzie tylko taka możliwość, wszystkie miejscowości w których, nie ma jeszcze kanalizacji,  

a mieszkańcy wyrażą taką chęć, to jest w planach Urzędu wykonanie kanalizacji we wszystkich 

miejscowościach. Szczegółów teraz nie można podać, ale jak będą, to zostaną one przekazane 

na spotkaniach.  

Głos zabrał Andrzej Nowak powiedział, że chce przeanalizować to uzasadnienie, 

ponieważ, niektórych rzeczy tu nie rozumie. Poprosił o wyjaśnienie takiego zdania  

z uzasadnienia: „Na posiedzeniu dniu 4 maja 2023 r. oraz 25 maja 2023 r. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji przeanalizowała obowiązujące przepisy w tym zakresie w Statucie Miasta 

i Gminy Chmielnik w odniesieniu do odpowiednich uregulowań w statutach innych gmin  

i stwierdza, że zasady udzielania głosu mieszkańcom podczas obrad na sesji rady są podobne, 

o czym decyduje przewodnicząca rady”. Zapytał, co to zdanie znaczy? Wnioskował aby Rada 

uregulowała sprawy zabierania głosu przez mieszkańców gminy. Natomiast radni zajęli się 

porównywaniem statutu z innymi statutami. Zadał pytanie, co to zdanie w ogóle znaczy? Pytał 

o nasz statut. Ten dokument powinien być napisany na podstawie prawa i Konstytucji. 

Andrzej Nowak zapytał o drugą rzecz, że w uzasadnieniu jest napisane, że „w tej sytuacji 

„sprawy różne” zgłaszane na sesji, które nie są objęte porządkiem obrad, a następnie polemika 

i przeciągająca się dyskusja stoi w sprzeczności z zasadą obradowania zgodnie z ustalonym 

porządkiem obrad.” „Sprawy różne” muszą dotyczyć innych spraw niż te, które były ustalone. 

Tak się nazywają z definicji. „Sprawy różne” dotyczą różnych spraw. Zwrócił również uwagę 

na realizację § 48, którego uczestnik sesji nie może zrealizować. Każdy uczestnik sesji może 
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wnieść poprawkę do protokołu, a poprawki teraz można wnieść w sprawach różnych, a protokół 

w międzyczasie jest już zatwierdzony. Ponadto, zapytał dlaczego tutaj napisana jest nieprawda, 

o oburzeniu pana Września w sprawie ustawienia stolika. 

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że sprawy różne i interpelacje radnych, punkt 

został zmieniony na sprawy różne i wolne wnioski. W tym punkcie udzielany jest głos 

mieszkańcom, według ustalonych zasad przez przewodniczącego, który prowadzi obrady. 

Mieszkańcy mają prawo zabrać głos przez wcześniejsze zgłoszenie. Przewodniczą Rady 

nikomu głosu nie zabiera. Dodała, że każdy ma prawo do swojej interpretacji.  

Andrzej Nowak dodał, iż nie chciałby słuchać tłumaczenia przepisów prawa od 

przewodniczącej Rady, bo się Pani na tym specjalnie nie zna. Dobrze następne pytanie. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że kończymy w tym momencie na tym punkcie  

i poprosiła pracownika Urzędu o wyłączenie mikrofonu, jeżeli jest taka możliwość. Dziękuję 

bardzo. 

Głos zabrał Włodzimierz Wrzesień. Powiedział, że ma dwa pytania do Rady, ale wrócił 

do punktu 1. i 2. w § 48. Powiedział, że jest tam jasno napisane, że w stosunku do poprzedniego 

protokołu poprawki ma prawo wnieść każdy uczestnik sesji, radny i biorący udział w obradach.  

W trakcie gdy głos zabierał Włodzimierz Wrzesień, drugi raz nastąpiło zerwanie 

połączenia internetowego i nie była przeprowadzana transmisja obrad Rady.  

Po ustabilizowaniu się połączenia, transmisja była kontynuowana. 

Włodzimierz Wrzesień stwierdził, że uchwała przeszła, a wyborcy słuchają i ocenią. 

Włodzimierz Wrzesień powiedział, że zgodnie z zapowiedzią z ostatniej sesji, zwrócił się  

do Instytutu Pamięci Narodowej (IPN) w sprawie konfidenta Stanisława Żaka pseudonim Piotr. 

W IPN udzielono mu odpowiedzi, że nie można mu udostępnić takich dokumentów. 

Zaproponowano mu aby zwrócił się bezpośrednio do Rady Miasta i aby Rada udzieliła mu 

upoważnienia do działania w tej sprawie. Jeśli Rada takiego upoważnienia nie wyda, to będzie 

działał prywatnie, droga do udostępnienia archiwów będzie dłuższa ale do tych dokumentów 

będzie miał wgląd. Dodał, że wy jako Polacy, powinniście dbać o dobre imię naszego narodu, 

i sami wystąpić do Instytutu Pamięci Narodowej w Kielcach o udzielenie informacji i dostępu 

do archiwów. Zawnioskował aby Przewodnicząca udzieliła mu odpowiedzi, czy jest 

możliwość, udzielenia mu takiego upoważnienia.  

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że jako Przewodnicząca, pod takim 

upoważnieniem się nie podpisze i takie upoważnienia nie będzie udzielone. 

Włodzimierz Wrzesień kontynuując swoją wypowiedź, powiedział, że nie jesteście 

propolscy i zapytał o Nike z Samotraki na rynku. Mienicie się Polakami, patriotami i czemu 

wam nie przeszkadza, że bogini pogańska stoi na rynku w katolickim Chmielniku. Pan 

Wrzesień dowiedział się prywatnie, że pewna pani zbiera podpisy po Chmielniku w tej sprawie. 

Zobaczymy jak to się dalej potoczy. Na zakończenie dodał, że Rada jest teraz tylko do 

głosowania i nie udzielania mieszkańcom głosu.  

Na koniec głos zabrał Mariusz Ściana – członek Zarządu Powiatu w Kielcach, omówił 

zadania powiatowe, które będą realizowane w gminie Chmielnik. Trwa remont drogi  
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od Chmielnika w kierunku Rakowa przez Drugnię. Zostały zgłoszone dwa wnioski na remonty: 

remont tej pierwszej części przez Zrecza odcinek 1250 m, za kwotę ponad 1 mln 220 tys. zł, 

przebudowa chodnika na ulicy Konopnickiej. Dodatkowo, pozyskano środki na ulicę Szkolną, 

Te środki są na koncie. Obecnie rozpisany jest przetarg na tę ulicę. 13 czerwca mija termin 

składania ofert. Do lipca będzie czas na podpisanie umów na wykonawstwo. To jest inwestycja 

roczna. Budżet jest w tej kwestii zabezpieczony. Powiat ma również projekt przebudowy 

budynku Szpitala Powiatowego w Chmielniku, a w zasadzie rozbudowy. Dodał, że próbował 

przekonać Zarząd aby podjąć wyzwanie i rozpocząć rozbudowę. Niestety, propozycja nie 

zyskała akceptacji. Jest już pozwolenie na budowę. Natomiast w tej pierwszej części to będzie 

zmieniane. Udało się pozyskać środki na tomograf komputerowy. Szpital zostanie 

rozbudowany o pomieszczenie na ten sprzęt. Dodatkowo są zalecenia od Sanepidu, aby podjazd 

dla karetek był zadaszony. W pierwszej części rozbudowy będzie to zrobione.  

10. Zakończenie obrad.  

Dziękując wszystkim za dzisiejszą sesję Przewodnicząca Rady Miejskiej dokonała 

zamknięcia obrad Rady Miejskiej w Chmielniku dnia 29 maja 2023 r.  

 

Protokołował: 

Tomasz Biernacki  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku  

 

Anita Jabłońska 


